
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 31.3.2022 od 17.00 hodin v zasedací síni OÚ 

v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta 

Miloslav, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: 0  

Ověřovatelé zápisu: Půta Miloslav, Ing. Vrňák Pavel 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

Starosta požádal o doplnění programu o bod 3 Různé 

1. Rozpočtové úpravy č.1/2022 

2. Projednání výpůjčky obecního bytu 

3. Různé                                              

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 1/2022 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje výpůjčku obecního bytu v budově MŠ Postupice, Na Výsluní 203 o celkové 

výměře 47,51m2 na dobu určitou do 31.7.2022 pro paní T. K., Ukrajina.  

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 3:  

a)   ZO bere na vědomí nabídku firmy EPRON – Consulting, s.r.o na pořízení kompostérů  

pro občany.  

ZO bere na vědomí 

 

 

b)  ZO bere na vědomí informaci o nesouhlasu s umístěním mechanické zábrany (sklápěcího 

sloupku) na účelové komunikaci 57u v osadě Dobříčkov, pozemek parc.č.863/1 v k.ú. 

Roubíčkova Lhota u čp.4 a bez výhrad souhlasí s vyjádřením starosty ze dne 9.2.2022,  

č.j. 171/2022. 

ZO bere na vědomí 



c)  ZO bere na vědomí, že v obci bude od 1.4.2022 pracovat nová kadeřnice paní K.Š., která 

se bude střídat v provozovně s paní H. F. 

ZO bere na vědomí 

 

   

d)  Starosta informuje ZO, že na základě výběrového řízení byla pro výstavbu chodníku 

Postupice – Lísek vybrána firma PL Beko. 

ZO bere na vědomí 

 

    

 

DISKUSE: 

V. Šesták – zve na svěcení nového hasičského auta 30.4.2022 od 13,00hod.  

P. Vrňák – žádá o lavičku ke křížku nad Miroslav 

starosta: lavičku objednáme 

     - upozorňuje na špatný stav stříšek na vývěsních deskách v Pozově a Miroslavi 

J. Andr – dotazuje se, zda bude uzavřená silnice od Benešova do Vlašimi při instalaci závor 

 na železničních přejezdech 

   starosta: situaci zjistíme  

    - děkuje škole za organizaci plesu 

M. Janata – upozorňuje na výtluky na silnici u hřbitova 

   starosta: komunikaci upravíme  

J. Jíšová – zve na Velikonoční jarmark, který se koná 9.4. 2022 a Pohádkový les 7.5. 2022 

       

 

 

VEŘEJNOST: 

      

paní Teplá –upozorňuje, že na chodníku z křižovatky (od Žížalů) k autobusové zastávce nebyl  

                    v zimě prohrnutý sníh  

starosta bere na vědomí a v příštím období se na problém zaměří 

    - děkuje za umístění odpadkového koše na zastávku autobusů v ulici Blanická 

    - požaduje řešit chování občanů, kteří popíjejí alkohol a posedávají v okolí  

      vietnamské prodejny  

starosta: obec vydala vyhlášku o zákazu konzumace alkoholu a 

návykových látek na veřejných prostranstvích, jejíž dodržování 

kontroluje Policie ČR  

pan Zahradníček  – dotazuje se, zda by bylo možné doplnit značku zákaz vjezdu nákladních 

        vozidel nad 3,5t doplňkovou značkou dopravní obsluze vjezd povolen 

   starosta: musí se řešit s dopravním inženýrem 

 - dotazuje se na možnost zvýšení kapacity kontejnerů 

starosta: množství kontejnerů je rozpočítáno podle počtu obyvatel, 

   pokud navýšíme počet kontejnerů, bude se muset zvednout 

  platba za odpad 

- upozorňuje na nepořádek kolem kontejnerů a dotazuje se na možnost 

   instalace kamer 

   starosta: po vydání směrnice GDPR bude kamera umístěna  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.2/2022. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

Jednání ukončeno v 18,12 hodin. 


